



## 2025 新生转专业政策 (建筑学)

**由建筑学专业转出/由其他专业转入建筑学专业:** 2025 年 10 月左右 (与所有温肯其他专业新生同步), 转入建筑学专业实际录取情况视专业剩余名额而定。

\* 2025 年秋季学期申请转出建筑学专业的新生, **本学期课程体系仍按原培养方案执行 (即仍为建筑学专业课程)**。自 2026 年春季学期起, 经批准转专业的学生可开始修读转入的专业的课程。

1、学生需在**转专业申请结束时间之前 (以学校转专业通知为准)**, 在 ONCE 系统上发起转专业申请, 并将作品集作为附件上传。(备用学院邮箱 [architecture@wku.edu.cn](mailto:architecture@wku.edu.cn))

\*作品集指的是学生过往完成的任意形式、任意类型的创意作品, 展现他们对于转入建筑学专业学习的决心和潜力)

2、已提交申请的学生将会在 10 月份陆续接受学院的面试, 并在 10 月底左右获得最终结果通知。

3、通过此次机会转入的学生, 将会存在**延长毕业时间**的可能。

\*2025 年新生奖学金获得者, 在提交作品集和转专业申请、经学院面试后, 可直接获得转入建筑学专业资格。

## 2025 Freshmen Transfer Policy for the Architecture Program

**-Transfer-out/ Transfer-in:** Students are allowed to transfer in/out the architecture program around October 2025(with all the WKU first-year students). Admission will be based on the availability of remaining slots in the program.

\*For students applying to transfer out of the Architecture program in the Fall semester of 2025, **the current semester's curriculum will still follow the original training plan (Architecture major courses)**. Starting from the Spring semester of 2026, students whose transfer applications have been approved may begin taking courses in their new major.

1. Students are required to submit their transfer applications **through the ONCE system before the deadline** (as per the university' s official major transfer notice). A portfolio must be uploaded as an attachment. (Alternate college email: [architecture@wku.edu.cn](mailto:architecture@wku.edu.cn))

\*The portfolio includes any creative work that the students have done previously and that could show their creative aptitudes and their interest in the program.

2. Students will be interviewed by the academic team during October and will get a definitive answer before the end of October 2025.

3. Students transferring to Architecture program during this period, might **delay their graduation.**

\*The recipient of the 2025 Freshman Scholarship will be eligible to transfer directly into the Architecture program after submitting a portfolio and an application and a college interview.